

English version below.

Offre d'Emploi : Coach de Tennis saison 2025

Lieu : Académie de Tennis Must, Grand Lodge Tremblant, Québec, Canada

Durée : Juin à septembre 2025 (dates flexibles)

Pourquoi Nous Rejoindre ?

Enseigne le tennis dans un cadre exceptionnel à Tremblant, l'une des plus grandes destinations touristiques du Canada. Bars, restaurants, activités de plein air — Tremblant a tout. Tu vivras à l'hôtel Grand Lodge, à 30 secondes des terrains de tennis, avec accès à une plage privée, jacuzzi, et centre de bien-être.

Description du Poste

- Enseigne aux jeunes, aux adultes, ou aux deux, du niveau débutant à avancé, selon ton expertise.
- Enseigne aux camps de jour pour jeunes, aux cliniques pour adultes, et aux camps internationaux pour adultes, selon ton expertise.
- Donne des leçons privées selon les demandes des clients et possibilité d'être partenaire de frappe pour joueurs avancés (selon ton niveau).



Profil Recherché

- Passion pour le tennis et l'enseignement.
- Attitude positive, esprit d'équipe, et envie de progresser.
- Certificat "Tennis Canada" ou équivalent souhaité.
- Capacité optionnelle : Enseigner dans un programme de haute performance (non obligatoire).

Conditions

- Rémunération : 20 \$ à 50 \$ de l'heure, selon l'expérience et d'autres facteurs.
- Accès à la plage privée, jacuzzi et centre de bien-être.

**Nous proposons des options d'hébergement à l'hôtel, idéales pour allier confort et praticité pendant toute la durée de votre contrat.*

Comment Postuler : Envoie ton CV à info@tennismust.ca. Les places sont limitées !



Job Offer: Tennis Coach – 2025 Season

Location: Tennis Must Academy, Grand Lodge Tremblant, Québec, Canada

Duration: June to September 2025 (flexible dates)

Why Join Us?

Teach tennis in a stunning environment at Tremblant, one of Canada's top tourist destinations. Bars, restaurants, outdoor activities—Tremblant has it all. You'll stay at the Grand Lodge Hotel, just 30 seconds from the tennis courts, with access to a private beach, jacuzzi, and wellness center.

Job Description

- Teach tennis to juniors, adults, or both, from beginner to advanced levels, depending on your expertise.
- Teach in junior day camps, adult clinics, and international camps for adults, depending on your expertise.
- Provide private lessons based on client requests.
- Opportunity to be a hitting partner for advanced players (depending on your level).



Ideal Candidate Profile

- Passion for tennis and teaching.
- Positive attitude, team spirit, and a desire to grow.
- "Tennis Canada" certification or equivalent.
- Optional Skill: Ability to coach in a high-performance program (not mandatory).

Conditions

- Compensation: \$20 to \$50 per hour, depending on experience and other factors.
- Access to the private beach, jacuzzi, and wellness center.

**Accommodation: We offer hotel accommodation options for a comfortable and convenient stay throughout your contract.*

How to Apply: Send your CV to info@tennismust.ca. Spots are limited!

www.tennismust.ca